
ZÁPIS
z 3. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 19.05.2025

Přítomni: 17:00 hod.: Mgr. Jan Čižinský, Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D.,
MgA. Hana Třeštíková, Mgr. Hana Šišková, Pavel Zelenka, Mgr. Jiří Knitl,
Martin Tománek, Doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D., Ing. Jiří Štěpán, Alice Velková, 
RNDr. Pavel Řepa, Bc. Sylva Svobodová, PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D.,
Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, 
Ing. Jan Ladin, Petr Mairych, Josef Neuberg, Bc. Ondřej Melena,
Ing. arch. Matěj Čunát

17:05 hod.: Radek Mikšík
17:07 hod.: PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.
17:10 hod.: Pavel Vyhnánek, M.A.

Omluveni: Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Ing. Adam Kalous, Mgr. Martin Suchánek, Jana Machová

Přizváni:

Předsedající: Mgr. Jan Čižinský

Ověřovatelé: Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek

Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:01 hodin.

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,
RNDr. Pavel Řepa, Doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D.

• Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Hlasování: 21/0/0/1
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 1.

2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Starosta Mgr. Jan Čižinský zařadil do programu návrh usnesení, který byl dodán po schválení řádného programu:

• 0676 - návrh k odejmutí Hanavského pavilonu ze svěřené správy nemovitostí MČ Praha 7.

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl zařadit návrh k odejmutí Hanavského pavilonu ze svěřené správy nemovitostí 
MČ Praha 7 jako 9. bod jednání Zastupitelstva MČ Praha 7.

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném programu.

Hlasování: 22/0/0/0
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Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 2.

3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Bez připomínek.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 3.

4. Dotazy a připomínky občanů 1

Bez dotazů.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 4.

5. 0027/25-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 
Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 2. a 3. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 22/0/0/0
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 5.

6. 0028/25-Z k informaci o čerpání finančních prostředků z Humanitního fondu v 2. pololetí 2024

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Radek Mikšík.

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. Hlasování: 23/0/0/0
Zpracoval: Odbor sociálních věcí Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 6.

7. 0029/25-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi
2. a 3. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena
Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena Hlasování: 23/0/0/0
Zpracoval: Kontrolní výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 7.

8. 0030/25-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva
MČ Praha 7 v období mezi 2. a 3. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Do zasedací místnosti přišla místostarostka MČ Praha 7 PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 
Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová Hlasování: 24/0/0/0
Zpracoval: Výbor pro VSZ Usnesení bylo Schváleno
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Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 8.

9. 0031/25-Z k odejmutí Hanavského pavilonu ze svěřené správy nemovitostí MČ Praha 7

Předložil člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Ladin, Ing. K. V. Mareš, Ph.D.

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavel Vyhnánek, M.A.

Starosta MČ Praha 7 Mgr. Jan Čižinský navrhl upravit daný návrh usnesení.

Předseda návrhového výboru Mgr. et. Mgr. Vladan Brož přednesl upravený návrh starosty MČ Praha 7 
Mgr. Jana Čižinského:

I. konstatuje, že
Hanavský pavilon je v současné době ve špatném technickém stavu a MČ Praha 7 nemá dostatek finančních 
prostředků na jeho rekonstrukci.

II. ukládá
Radě MČ Praha 7 a zastupiteli Ing. Janu Ladinovi vyjednat memorandum o postupu rekonstrukce a využití 
Hanavského pavilonu

Zodpovídá: Mgr. Jan Čižinský, starosta

Řeší: Mgr. Jan Čižinský, starosta

Termín plnění: 30.09.2025

Člen Z MČ P7 Ing. Jan Ladin tento návrh akceptoval. Návrh usnesení byl upraven ve znění návrhu starosty 
MČ Praha 7 Mgr. Jana Čižinského.

Starosta MČ Praha 7 Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Jan Ladin 
Zpracoval: Společně pro Prahu 7 
Typ dokumentu: Usnesení_____

Hlasování: 25/0/0/0 
Usnesení bylo Schváleno 
Pořadí bodu na programu: 9.

10. Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 JUDr. Tomáš Vavřinec upozorňuje, že má poškozený stůl.

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg pokládá dotazy:
- k výměně asfaltového povrchu na chodníku za mozaikovou dlažbu v Bubenské ulici
- k problematice dopravních sloupků, a z jakého důvodu byly nainstalovány - vzhledem k tomu, že tam je 

odbočovací pruh a navíc je zde cyklostezka

Diskuze: P. Zelenka, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin:
- se zmiňuje ohledně pravidel pokládání dotazů v bodě Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7
- se vyjadřuje k problematice tepelného ostrova a ke klimatické nouzi
- dále sděluje, že po dohodě s radním Mgr. J. Knitlem bude zpracován materiál k dané problematice a 

dotazuje se, jestli se budeme zabývat danému tématu na příštím / na dnešním jednání Zastupitelstva 
MČ Praha 7

- požaduje odpovědi k daným dotazům do 14 dnů a podotýká, že se daná problematika tepelného ostrova a
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klimatické nouze týká agendy celé Rady MC Praha 7
- se ptá: jak probíhá daná součinnost jednotlivých radních k danému tématu, co udělali s danou 

problematikou v posledních šesti letech, aby se situace zlepšila
- podotýká, že metropole jako jedno z prvních opatření klimatické nouze pořídila zařízení na měření teploty 

ovlivňující problematiku tepelných ostrovů
- se dotazuje, zda nastal určitý posun v dané problematice za posledních 6 let

Diskuze: Mgr. J. Knitl, P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Petr Mairych se vyjadřuje:
- k dopravním sloupkům na Strossmayerově náměstí
- k rekonstrukci ulice Dukelských hrdinů, zda by v rámci klimatické nouze nestálo za to, aby u tramvajové 

zastávky směrem do centra byly vysazeny stromy

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský

Bod Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 byl přerušen.

Pokračování po Dotazech a připomínkách občanů 2

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin:
- se dotazuje, zda by bylo možné na webu MČ Praha 7 aktualizovat informace k tématu: Bubny - Zátory + 

Klimatický plán
- děkuje radnímu MČ Praha 7 Mgr. J. Knitlovi za poskytnuté informace k problematice tepelného ostrova a 

klimatické nouze
- se zmiňuje o čidlech na měření teploty ovlivňující problematiku tepelných ostrovů
- shrnuje problematiku tepelných ostrovů a klimatické nouze
- podotýká, že bude nadále apelovat, aby se přijalo opatření k dané problematice
- zdůrazňuje, že je potřeba sledovat data měření teploty ovlivňujících problematiku tepelných ostrovů pro 

Prahu 7
- prosí, zda by bylo možné mít určité informace k této problematice na příštím jednání Zastupitelstva 

MČ Praha 7 (23. 6. 2025)

Diskuze: Mgr. J. Knitl, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D.

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát (zároveň jako předseda Dozorčí rady Výstaviště Praha, a.s.) 
informuje, že na Výstavišti se postupně daří zlepšovat opatření proti tepelnému ostrovu a poukazuje na to, že 
Výstaviště Praha, a.s. spravuje areál Pražské tržnice, který je památkově chráněný, takže některé opatření jsou 
občas v konfliktu se zájmy Památkové péče. V současné době se projednává změna stanov v rámci klimatického 
plánu.

Diskuze: M. Tománek, Mgr. R. Špok

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku Ing. J. Ladina do diskuze.

Hlasování: S 20/0/0/5

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se vyjadřuje:
- k j ednacímu řádu Zastupitelstva MČ Praha 7
- k problematice tepelného ostrova u nových projektů a ke klimatickému plánu
- k metodice pro nátěry střech
- ohledně kritických míst tepelného ostrova na Praze 7 zejména: v okolí Fortuna Arény na Výstavišti, 

v okolí Argentinské, v oblasti Bubny - Zátory

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Starosta Mgr. Jan Čižinský má prosbu na člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěje Čunáta, že v termínu 
30.5 - 1.6. 2025 má proběhnout automobilová výstava Legendy Praha 2025, aby v areálu Výstaviště byla přístupná 
dětská hřiště po dobu akce.
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Diskuze: Ing. arch. M. Čunát, Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 10.

11. Dotazy a připomínky občanů 2

p. Rónová - občanka P7:
- upozorňuje na problematiku dopravních sloupků ve vztahu k nevidomým (zejména na špatné umístění sloupků ve 
vodící linii)

- informuje ohledně stížností nevidomých na špatně umístěné dopravní sloupky na přechodech
- vznesla dotaz na řešení podnětů ze schůzky se zástupci z organizace SONS ČR
- čte příspěvky k dané problematice
- zmiňuje se o Komisi Rady hl. m. Prahy pro pěší a bezbariérovost a zve zvolené zástupce za MČ Praha 7 na 
jednání

- zmiňuje se ohledně participace MČ Praha 7 a k dodržování bezbariérových pravidel
- zmiňuje se ohledně zprávy z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro pěší a bezbariérovost, kde se zmiňuje o špatně 
umístěných dopravních sloupcích

- zmiňuje se ohledně navýšení počtu městských strážníků

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

p. Rónová - občanka P7:
- reaguje na místostarostu MČ Praha 7 Pavla Zelenku a detailněji rozebírá problematiku dopravních sloupků vůči 
chodcům

- zmiňuje se ohledně porušení pravidel silničního provozu a apeluje, aby MČ Praha 7 požádala Magistrát hl. města 
Praha o navýšení počtu městských strážníků

- vyjadřuje se k udělování pokut za špatné parkování
- dále zmiňuje dotaz, že pokud by Národní rada osob se zdravotním postižením ČR napsala vyjádření k dopravním 

sloupkům, zda by bylo možné, aby dané vyjádření, zástupci MČ Praha 7 předali daným dotčeným orgánům na 
Magistrátu hl. města Prahy

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Petr Mairych se zmiňuje o dopravních sloupcích v ulici Milady Horákové x
Františka Křížka, a jaká je vlastně role samosprávy při rozhodování o realizaci dopravních sloupků v ulici.

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

p. Rónová - občanka P7:
- upozorňuje, že na problematiku dopravních sloupků se obrací opakovaně na jednáních Zastupitelstva MČ Praha 7,
- zmiňuje, že na jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro pěší a bezbariérovost, zástupce TSK sdělil, že MČ Praha 7 
trvala na vysokém počtu umístění dopravních sloupků

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Petr Mairych reaguje na místostarostu MČ Praha 7 Pavla Zelenku ve smyslu 
velkého umístění dopravních sloupků ve vztahu k parkování aut.

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o prodloužení času na projednání bodu Dotazy a připomínky občanů 2 
do 18:50 hodin.

Hlasování: S 22/0/0/3

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic, definuje vztah samosprávy na dopravní komisi, a podotýká, že 
má funkci pouze iniciační.
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Clen Zastupitelstva MC Praha 7 Petr Mairych se vyjadřuje k problematice dopravních sloupků a jejich pravidel 
ohledně vymahatelnosti.

. Rónová - občanka P7:
- vyjadřuje se k velkému počtu nasazených policistů, když hraje Sparta
- zmiňuje se ohledně dodržování kontrol městské policie za špatné parkování a dodržování pravidel silničního 
provozu

- zmiňuje se ohledně průjezdnosti ulic vozidly IZS
- požaduje podporu a větší apel radních MČ Praha 7 na radního pro dopravu na Magistrátu hl. města Praha 
MUDr. Zdeňka Hřiba, ohledně zvýšení počtu městských strážníků a k řešení dopravních sloupků

- zdůrazňuje, že bezpečnost chodců je přeci prioritou pro každého
- zmiňuje se ohledně komunikace radního P. Zelenky na Facebooku, k problematice dopravních sloupků
- sděluje klíčové fakta, která se probírala na jednání Komise Rady hl. m. Praha pro pěší a bezbariérovost

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o svém 3. příspěvku, o 3. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do 
diskuze a o prodloužení času na projednání bodu Dotazy a připomínky občanů 2 do 19:00 hodin.

Hlasování: S 20/0/0/5

Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM - občan P7:
- se dotazuje ohledně lokálních možností levného řešení jak adaptovat obce na změnu klimatu (smart city 

řešení)
- vyjmenovává tipy pro praktické řešení proti změně klimatu v obci
- dále se vyjadřuje ohledně představení Vltavské filharmonie, konkrétně k dopravnímu řešení, a jestli se 

bude MČ Praha 7 zabývat podrobněji touto problematikou
- se zmiňuje ohledně prodeje pozemků v okolí Nádraží Holešovice, a jaké bude stanovisko MČ Praha 7, 

jaké budou následující postupy

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o prodloužení času na projednání bodu Dotazy a připomínky občanů 2. 

Hlasování: S 20/0/0/4

Paní Bromová - občanka P7 vznesla dotazy:
- ohledně bezpečnosti (konkrétně k jízdě na kole) na chodníku
- k počtu strážníků (kdo má zde na Radnici MČ Praha 7 na starosti bezpečnost)
- k porušení jednacího řádu Zastupitelstva MČ Praha 7
- na formu komunikace na sociálních sítích pana starosty MČ Prahy 7 Mgr. Jana Čižinského, a z jakého důvodu 
dostala „ban“

- na nepřehlednost aktivit na sociálních sítích, pro koho je cílová komunikace 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku P. Mairycha do diskuze a o prodloužení času o 10 minut 
na projednání bodu Dotazy a připomínky občanů 2.

Hlasování: S 20/0/0/5

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se zmiňuje:
- ke kamerovému systému na Praze 1,
- k dozoru policie,
- k ukládání pořádkových pokut,
- k poměru umístění dopravních sloupků na Praze 1 vůči Praze 7 

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Knitl, Mgr. J. Čižinský
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Clen Zastupitelstva MC Praha 7 Petr Mairych se vyjadřuje ohledně vymáhání pokut uložených strážníky městské 
policie.

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Knitl, Mgr. J. Čižinský

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o prodloužení času na projednání bodu Dotazy a připomínky občanů 2 
do 19:40 hodin.

Hlasování: S 21/0/0/4

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg se dotazuje:
- ohledně rekonstrukce křižovatky v ulici Ovenecká x Nad Královskou oborou, a jaký bude vliv na počet 

parkovacích míst a podotýká, že se jedná o jednosměrnou ulici

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P. Zelenka

Paní Bromová - občanka P7 se dotazuje:
- k umístění dopravních sloupků a bezpečnosti na chodnících,
- k počtu městských strážníků,
- k vyváženosti na Kontrolním výboru Zastupitelstva MČ Praha 7,
- k dodržování jednacího řádu Zastupitelstva MČ Praha 7,
- ke komunikaci starosty MČ Praha 7 Mgr. Jana Čižinského na sociálních sítí

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se vyjadřuje:
- ke kamerám na Praze 1 a k jejich počtu,
- k procesu fungování vymahatelnosti pokut

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing.arch. Matěj Čunát se vyjadřuje k Projektu Nové Holešovice:
- konkrétně k ceně pozemku,
- k postoji politického klubu Pirátů k danému projektu,
- ohledně korupční kauzy Dozimetr

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 11.__________________________

12. Závěr

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 
Typ dokumentu: Informace_________________ Pořadí bodu na programu: 12.

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 ve 20:05 hodin.

Přílohy: Hlasování

Mgr. Jan Čižinský
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Ověřovatelé:

Bc. Ondřej Melena Martin Tománek

Zapisovatelé:

Lukáš Petrusek - zápis Jiřina Ullrichová - usnesení

Klára Šikýřová - hlasovací zařízení
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